

ဆော့သ်အိမ် (SOUTHEAST) ဒင်းဗား မူလတန်းကျောင်း မျှဝေ-သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ရရှိနိုင်မှု၊ 2015-16

အထွေထွေသတင်းအချက်အလက်များ

- ▶ အသစ် အရှေ့တောင် (new Southeast) သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဇုန်အတွင်း နေထိုင်ကြသည့် မူလတန်းကျောင်းသားများ အားလုံးသည်၊ သူတို့၏ဇုန်အတွင်းရှိ မည်သည့် ကျောင်းသို့မဆို ကြိုပို့ရွေးချယ်စရာ နည်းလမ်းများကို ခံစားရရှိခွင့်ရှိသည်။ ယင်းတို့တွင် Hampden Heights, Samuels, နှင့် Holm ကျောင်းများ ပါဝင်သည်။
- ▶ မူလတန်းကျောင်းသား အားလုံးသည်၊ သူတို့မည်သည့်နေရာတွင် နေထိုင်သည် ဖြစ်စေ၊ ဇုန်အတွင်းရှိ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးစနစ်ကို ခံစားရရှိနိုင်မည်။
- ▶ ကျောင်းသား၏အိမ်မှ တစ်မိုင်အကွာအဝေးအတွင်းရှိ၊ ဘတ်စ်ကားဝန်ဆောင်မှု မည်သည့်မှတ်တိုင်၌မဆို ဆင်း-တက်နိုင်သည်။ မှတ်တိုင်အများစုသည် ကျောင်းများ၊ ပန်းခြံများ၊ သို့မဟုတ် လူနေရပ်ရွာ အခြေပြု မှတ်တိုင်များတွင် ထားရှိသည်။
- ▶ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဘတ်စ်ကားအချိန်စရင်းကို 2015 ခုနှစ်၊ ဇွန်လတွင် ရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပြီး၊ ကျောင်းသား၏ ဘတ်စ်ကားအချိန်ဇယားအတွက် သင့်ကို အထောက်အကူ ပြုစေမည် ဖြစ်သည်။

အရှေ့တောင်ဒေသ ဒင်းဗား မျှဝေ ဘတ်စ်ကားရရှိနိုင်မှု ဇုန် စနစ်

- ▶ ယင်းစနစ်တွင် အဝါရောင်ကျောင်း ဘတ်စ်ကားများအသုံးပြုပြီး ပြေးဆွဲမည် ဖြစ်သည်။
- ▶ အရှေ့တောင် ဒင်းဗားဇုန်အတွင်းရှိ မည်သည့်ကျောင်းသို့မဆို၊ ကျောင်းသားများ ကားစီးနင်းနိုင်သည်။ ကျောင်းခရိုင်မှ လည်ပတ်ဆောင်ရွက်သည့်ကျောင်းများ သည် ဇုန်အတွင်းရှိပါက၊ ယင်းကျောင်းအားလုံးသည် ဝန်ဆောင်မှုတွင် ပါဝင်သည်။
- ▶ ယင်းစနစ်တွင် ကျောင်းသားများက ကားမှတ်တိုင်နေရာသို့ လာရောက်ရန် လိုအပ်ပြီး၊ ဇုန်အတွင်းရှိ ကျောင်းသို့ ပို့ဆောင်ပေးမည် ဖြစ်သည်။
- ▶ အကယ်၍ ကျောင်းသား၏ကျောင်းသည် ကားမှတ်တိုင်ထက် နီးကပ်ပါက၊ ကြိုပို့ လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။
- ▶ အထူးလိုအပ်ချက်ရှိသော ကျောင်းသားများသည်၊ သူတို့၏ သူငယ်ချင်းများထက်စာလျှင် ကြိုပို့ရရှိရန် အခွင့်အလမ်း ပိုများသည်။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာ မကြာခဏ ပြောဆိုရသော မေးခွန်းများ

ယခုအခါတွင် မိမိ၏အိမ်အနီး၊ သို့မဟုတ် အိမ်ရှေ့တွင် မိမိ၏ကျောင်းသားကို ဘတ်စ်ကားလာကြိုပါသည်။ မည်သည့်အတွက် သင်တို့က ဘတ်စ်ကားစနစ်ကို ပြောင်းလဲရပါသနည်း။

လက်ရှိဘတ်စ်ကားစနစ်သည် အချို့သောကျောင်းများတွင် တက်ရောက်နေသည့် ကားစီးနင်းခွင့်ရှိသော ကျောင်းသားများအတွက်သာ ရရှိနိုင်ပါသည်။ ဘတ်စ်ကား စနစ်အသစ်အရ သင်၏ဇုန်အတွင်းရှိနေသည့် မည်သည့်ကျောင်းမဆို တက်ရောက်နေသော မူလတန်းကျောင်းသားများ 100% အတွက် ကြိုပို့ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါ သည်။ ဘတ်စ်ကားစနစ်အရ သင်၏အိမ်မှ တစ်မိုင်မဝေးကွာသော နေရာတွင် ဘတ်စ်ကားရပ်နား မှတ်တိုင်များ ရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်း၊ ပန်းခြံ၊ သို့မဟုတ် လူနေရပ်ရွာ မှတ်တိုင် စသည့် လုံခြုံသော နေရာများတွင် ထားရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

အထူးလိုအပ်ချက်ရှိသော ကျောင်းသားများအတွက် ဘတ်စ်ကားစနစ်က မည်သို့ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသနည်း။

ဘတ်စ်ကားများသည် အထူးလိုအပ်ချက်ရှိသော ကျောင်းသားများကို သူတို့၏အိမ်တွင် ကြိုပို့ရန် “လမ်းကြောင်းပြောင်း” မောင်းပါမည်။ ထို့နောက်မှသာ အခြား ကျောင်းသားများကို သယ်ယူရန် ပုံမှန်လမ်းကြောင်းသို့ ပြန်လာမည်။

အကယ်၍ ကျောင်းသားက အရှေ့တောင်ဒင်းဗား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဇုန်တွင် နေထိုင်ပြီး၊ ဇုန်ပြင်ပတွင် ကျောင်းတက်ပါက မည်သို့ ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။

အကယ်၍ ဇုန်ပြင်ပရှိကျောင်းသို့ သွားရောက်သော ဘတ်စ်ကားရရှိနိုင်ပါက၊ ထိုင်ခုံနေရာ ရှိပါက၊ ကျောင်းသားများ ကြိုပို့ရရှိနိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ချွင်းချက်ပုံစံကို ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

မိဘများထံသို့ ဤသတင်းအချက်အလက်များ မည်သည့်အချိန်တွင် မျှဝေသိရှိစေမည်နည်း။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးစနစ်တွင် ပါဝင်သည့် ကျောင်းများကို ယင်းဌာန၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် <http://transportation.dpsk12.org> တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ ကားရောက်ရှိမည့် အချိန် မူကြမ်းကို အချောသတ် ရေးဆွဲနေဆဲ ဖြစ်ပြီး၊ 2015 ခုနှစ် ဇွန်လတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ ဇွန်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးတွင် ပါဝင်သည့် ကျောင်းများအားလုံးက မိသားစုများ၏ အိမ်သို့ သတင်း ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပါမည်။ ကျောင်းရှိ သင်၏အိမ်လိပ်စာ သေချာမှန်ကန်စေရန် အရေးကြီးပါသည်။

အကယ်၍ ကျောင်းသားသည် မဂ္ဂနက်အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ပါက မည်သို့ရှိမည်နည်း။ မည်သည့်ကားစီးရမည်ကို မိမိက မည်သို့ဆုံးဖြတ်နိုင်မည်နည်း။

ဒေသပြင်ပရှိ မဂ္ဂနက်ကျောင်းများအတွက် ဇွန်အတွင်း ဝန်ဆောင်မှုများတွင် မပါဝင်ပါ။ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသား များသည် 2015 ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လတွင် သူတို့အတွက် သတင်းအချက်အလက်များ ရရှိပါမည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အပြောင်းအလဲ ရှိမည် မဟုတ်ပါ။

ဘတ်စ်ကားမှတ်တိုင်သို့ ကျောင်းသား မည်မျှစောစွာ ရောက်ရန် လိုအပ်သနည်း။ သို့မဟုတ် ကျောင်းသို့ မည်သည့်အချိန် ချပေးရမည်နည်း။

ကျောင်းသားများသည် သတ်မှတ်ထားသည့် ကားရောက်ရှိချိန်ထက် 10 မိနစ်စော၍ မှတ်တိုင်သို့ ရောက်ရှိသင့်ပါသည်။ ကျောင်းတွင် လာရောက်ချပေးမည့် ကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းတက်ခေါင်းလောင်း မထိုးမီ 20-25 မိနစ်ထက် စော၍ မရောက်ရှိစေသင့်ပါ။ ကျောင်းတွင် မည်မျှစောစီးစွာ နံနက်စာကျွေးမွေး သည်ကို သိရှိနိုင်ရန် ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြု၍ မေးမြန်းပါ။ ထို့နောက် ဘတ်စ်ကား အချိန်ဇယားကိုကြည့်၍ ကျောင်းသို့ လိုလားသည့်အချိန်တွင် ရောက်ရှိနိုင်ရန် မှတ်တိုင်သို့ မည်သည့်အချိန်ရောက်ရှိသင့်သည်ကို ဆုံးဖြတ်နိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

မိမိကျောင်းသားက မည်သည့်နေရာတွင် ဘတ်စ်ကား စောင့်ရမည်နည်း။ ဘတ်စ်ကားကို မည်သို့ သိရှိနိုင်သနည်း။

ကျောင်းတိုင်းတွင် တိကျသတ်မှတ်ထားသော ကျောင်းကြို/ ပို့ နေရာများ ရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ ဩဂုတ်လတွင် အိမ်သို့ ပို့ပေးမည့် ကျောင်းသား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကိစ္စ စာတွင် ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပါမည်။ ဘတ်စ်ကားများတွင် ရှေ့ဆုံး လူစီးခုံပြုတင်းပေါက်များ၌ ဘတ်စ်ကားသွားရောက်မည့် လမ်းကြောင်းကို ဖော်ပြထား သည့် ကြေညာစာကဒ်ပြား ရှိပါမည်။ ကျောင်းသားများနှင့် မိဘများအနေဖြင့် သူတို့စီးနင်းရမည့် ဘတ်စ်ကားလမ်းကြောင်း နံပါတ်များကို သိရှိလေ့လာထားရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။

မိမိကလေးအတွက် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးက မည်သို့ လုံခြုံသောဝန်းကျင်တစ်ခု ဖန်တီးပေးထားပါသနည်း။

ကျောင်းသားအတွက် လုံခြုံရေးသည် မိဘများ၊ ကျောင်းသားများနှင့် ကျောင်းများ၏ စုပေါင်းကြိုးပမ်းမှု ဖြစ်ပါသည်။ စုပေါင်းဆောင်ရွက်ရသည့်ကိစ္စဖြစ်ပြီး၊ ယခု သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးစနစ် အောင်မြင်စေရန် လူတိုင်းက ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းကြရမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဘတ်စ်ကားမှတ်တိုင်များတွင် ဗိုလ်ကျအနိုင်ကျင့်ခြင်း နှင့် ရန်ဖြစ် တိုက်ခိုက်ခြင်းများကို လုံးဝသည်းညည်းခံမည် မဟုတ်ပါ။ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာနအနေဖြင့် အပြုသဘော အမူအကျင့် ကြားဝင်ဆောင်ရွက် ပံ့ပိုးမှုစနစ်ကို အသုံး ပြုပါသည်။ ကားမောင်းသူ အိုင်ဘာက ပြဿနာများအားလုံးကို ဖြေရှင်းမည် ဖြစ်ပြီး၊ အမူအကျင့်များ ပြောင်းလဲစေခြင်းနှင့် ကျောင်းသားများ၏ လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ပါမည်။ ကျောင်းသားတွင် အပျက်သဘောဆောင်သည့် အမူအကျင့်များ ဆက်လက်ရှိနေပါက၊ ကျောင်းကားစီးနင်းခွင့် အခွင့်အရေးကို ဆုံးရှုံးမည် ဖြစ်သည်။ အပြုသဘော အမူအကျင့် ကြားဝင်ဆောင်ရွက် ပံ့ပိုးခြင်း (PBIS) အစီအစဉ် အသေးစိတ်ကို DPS သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာန၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် <http://transportation.dpsk12.org> တွင် ဖတ်ရှုနိုင်သည်။

မိမိကလေးသည် ကျောင်းကားပေါ်တွင် ရှိနေကြောင်း မည်သို့ သိရှိနိုင်မည်နည်း။

+Pass ကဒ်ပြားနှင့်အတူ DPS ကျောင်းသားများ ကားကြိုပို့မှုစနစ်ကို 2013 ခုနှစ်ကတည်းက စတင်တည်ထောင်ပြီး ဖြစ်သည်။ ယခုအခါ ကျောင်းများနှင့် မိဘ များသည် အလွယ်တကူ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းအချက်အလက်များ ရရှိနိုင်ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ မိဘများက သူတို့၏ကျောင်းများသို့ ဆက်သွယ်၍ သို့မဟုတ် ကားကြိုပို့ သတင်းများကို မိဘများဝက်ပေါ်တယ် (Parent Portal) မှာဆင့် ရယူနိုင်ပါသည်။ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ခံစားခွင့်ရှိသော DPS ကျောင်းသားအားလုံး၊ အဝါရောင် ဘတ်စ်ကားများကို စီးနင်းသူတိုင်းသည်၊ သူတို့၏ +Pass ကို အသုံးပြုကြလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ထားပါသည်။ သတင်းအချက်အလက်များ ပိုမိုသိရှိနိုင်

ရန်၊ သင်၏ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်ပါ။ သို့မဟုတ် <http://transportation.dpsk12.org> သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုပါ။

မိမိကလေးက အခြားကားမှတ်တိုင်များတွင် ဆင်းသက်ရန် ရွေးချယ်ပါက မည်သို့ ဖြစ်မည်နည်း။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာနက ကျောင်းသားများသည် သူတို့အတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် မှတ်တိုင်တွင်သာ ဆင်းရန် တိုက်တွန်းလိုပါသည်။ သို့သော်လည်း အခြားမှတ်တိုင် များတွင် ကျောင်းသားများ ဆင်းကြသည်ကို မိမိတို့ ကာကွယ်တားဆီး၍ မရနိုင်ပါ။

မိမိကလေးက အကယ်၍ ကျောင်းကား လွတ်သွား/ မမှီလျှင် မည်သို့လုပ်မည်နည်း။

အကယ်၍ ကျောင်းသားသည် သူတို့၏ ကားမှတ်တိုင်ကို ကျော်လွန်သွားပါက၊ သို့မဟုတ် ဆင်းရန် မေ့နေပါက၊ ကားမောင်းသူ ဒရိုင်ဗာကို အသိပေးပြီး၊ ကား ပေါ်တွင်ပင် နေသင့်သည်။ ဒရိုင်ဘာက ရေဒီယိုမှ ကျောင်းသား ကားမှတ်တိုင် ကျော်လွန်ကြောင်း၊ သူ/သူမကို အခြားမှတ်တိုင်များ အသီးသီးတွင် ချပေးပြီး နောက်၊ မှတ်တိုင်အမှန်တွင် ပြန်လည်ချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားမည်။

မိမိကလေးကို ရှာမတွေ့ပါက မည်သူ့ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုရမည်နည်း။

ရေဒီယို ဆက်သွယ်ရေးဌာနသို့ ဖုန်း 720-423-4624 တွင် ရုံးချိန်အတွင်း (5:45 a.m. မှသည် 6 p.m. အထိ) ခေါ်ဆိုပါ။ သို့မဟုတ် လုံခြုံရေးနှင့် အန္တရာယ်ကင်း ရှင်းရေးဌာနသို့ ဖုန်း 720-423-3911 တွင် ခေါ်ဆိုပါ။ အကယ်၍ ကျောင်းသားသည် သူတို့၏ +Pass အသုံးပြုပါက၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာနအနေဖြင့် သူတို့၏ နေရာကို အလျှင်အမြန် ခြေရာခံရန် လွယ်ကူပါသည်။ လက်ရှိ +Pass ကဒ်ပြား ပိုင်ဆိုင်ထားသော ကျောင်းသားများသည်၊ အစဉ်သဖြင့် ဘတ်စ်ကားပေါ်တက်- ဆင်းချိန်တွင် ကဒ်ပြားကို စကင်ဖတ်သင့်ပါသည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတွင် ယင်းကဒ်ပြားမရှိပါက၊ သင်၏ကျောင်းမှတစ်ဆင့် အစားထိုးကဒ်ပြား ပြန်လည်ရရှိ ရန် တောင်းခံသင့်ပါသည်။

ကားကြို/ပို့ နေရာများနှင့် ပတ်သက်၍ မေးခွန်းရှိပါက၊ မည်သူ့ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုရမည်နည်း။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာနသို့ ဖုန်း 720-423-4600 သို့မဟုတ် သင်၏ကျောင်းသို့ ခေါ်ဆိုပါ။ မိမိတို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် <http://transportation.dpsk12.org> သို့မဟုတ် မိဘများ ပေါ်တယ် (Parent Portal) သို့လည်း နောက်ဆုံးသတင်းများအတွက် သွားရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။